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PTA LEAP Advancement Scholarship Criteria  

飛躍進步獎評審標準 
 
    Appreciation is the best way of encouragement for our children. The PTA is holding the Leap Advancement 
Scholarship in order to encourage students who have significant improvement in their academic performance. 
Details are as below: 

「讚賞」是推動及鼓勵孩子的最佳方法。在學業成績上有優良表現的學生，會獲得校方及家長的獎賞

；如同學在學業成績上有顯著進步，不論最後成績是否名列前茅，亦需要我們的肯定與讚賞。因此，本會

設立「飛躍進步獎學金」，目的是為鼓勵在學業成績上有顯著進步的學生，細節如下： 
 

Target Candidates 
對象 

P1 to P6 Students  
一至六年級學生  

Prizes & Quota 
獎勵及名額 

1.​ HK$200.00 (book coupons) & certificate 
港幣貳佰元正(書券)及獎狀 
 

2.​ ONE student per each class from P1 to P6 (Selected list provided by the school) 
一至六年級每班選出壹名學生(名單由學校提供) 

Nomination & 
Criteria 
提名及評選準則 
 

1.​ Students with the highest Leap % and conduct grade B or above will be nominated by class 
teacher to apply for the PTA Leap Advancement Scholarship. If a student with the highest 
Leap % has a conduct grade below B, students with the second highest Leap % as well as 
conduct grade B or above will be nominated and so on. 
每班取得最高進步百分比並同時取得操行分達B或以上的學生，便可獲班主任提名領

取PTA飛躍進步獎學金。如取得最高進步百分比，但該學生操行分未達B或以上，便

提名取得第二高進步百分比並同時取得操行分B或以上的學生，如此類推。 
 

2.​Leap % =  [(Average of 3rd Semester – Average of 2nd Semester) ÷ Average of 2nd Semester x 
100%] – [(Average of 2nd Semester- Average of 1st Semester) ÷Average of 1st Semester x 
100%] 
進步百分比 = [(第三學期總平均分 – 第二學期總平均分) ÷ 第二學期總平均分 x 
100%] - [ (第二學期總平均分 - 第一學期總平均分) ÷第一學期總平均分 x 100%] 
* Average marks include performance, quiz and assessments 

    總平均分包括平時分、測驗分及考試分 
Appeal上訴 Nil 不設上訴機制 

 
  

 


